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P R O T O K Ó Ł  NR XIX/16 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 13
20

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 28 czerwca 2016 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XIX sesji i powitania Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Sekretarza Gminy, 

Skarbnika Gminy, Panią Prezes PUK „Komunalni”, radnego powiatowego, radnych, 

sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz kierowników jednostek podległych 

dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził według listy 

obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14, a zatem podejmowane uchwały są 

prawomocne. 

 

Ad.2. Pan Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa oraz Pan Marek Kowalczyk 

Przewodniczący Rady miejskiej w Dobiegniewie wręczyli podziękowania osobom,  

które zaangażowały w przygotowanie Jubileuszu 70-lecia działalności Klubu Sportowego 

„Błękitni” Dobiegniew.  

 

Ad.3.  

Pani Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza wnioskowała o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminach. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Wręczenie podziękowań. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

6. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 
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7. Wnioski i zapytania. 

8. Informacja na temat przygotowań do Międzynarodowego Młodzieżowego Turnieju Piłki 

Nożnej Dobiegniew Cup. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa - Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział w Gorzowie Wlkp. nieruchomość gruntową do zasobu komunalnego Gminy 

Dobiegniew. 

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2016 rok.  

c) Regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminach. 

10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

11. Komunikaty. 

12. Zakończenie sesji. 

 

Rada zmiany do porządku przyjęła większością głosów: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 1 radny, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła większością głosów: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 1 radny, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Rada protokół z poprzedniej 

sesji przyjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 

radnych. 

 

Ad.5. Pan Jerzy Biel Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 21 czerwca 2016 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza: 

 Dnia 1 czerwca gościliśmy w Urzędzie Miejskim Dyrektora Euroregionu Pro Europa 

Viadrina, gdzie omawialiśmy projekty miękkie, które będą realizowane w roku 2016/2017  

 Odbyło się spotkanie z inwestorem, który zainteresowany jest gruntami  

w Dobiegniewskiej Strefie Przemysłowej. Oczekujemy podjęcia decyzji. 

 Burmistrz uczestniczył w Walnym Zgromadzeniu SWMP 

 Dnia 3 czerwca odbyło się kierownictwo urzędu, gdzie poruszane były sprawy bieżące.  
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 Dnia 5 czerwca w Ługach odbyło się spotkanie Klubów Seniora. Za przygotowanie tak 

wspaniałej imprezy serdecznie dziękuję Pani Sołtys i Radzie Sołeckiej.  

 

 Dnia 6 czerwca w Muzeum Woldenberczyków odbyło się spotkanie Burmistrza 

Dobiegniewie z Panią Dyrektor Muzeum w Sellow. Sprawy dotyczyły wspólnego projektu 

dla Muzeum.   

 Dnia 7 czerwca odbył się Komitet Organizacyjny Dobiegniew Cup. Omawiane sprawy to 

przygotowanie do tegorocznego turnieju.  

 

 Dnia 9 czerwca Burmistrz uczestniczył w Powiatowej Radzie Zatrudnienia w Strzelcach 

Kraj.  

 Dnia 10, 11 czerwca odbyło się 70-lecie działalności Klubu Sportowego „Błękitni” 

Dobiegniew.  Serdecznie dziękuję Panu Prezesowi i Zarządowi za przygotowanie tak 

wspaniałej uroczystości.   

 Dnia 14 czerwca miało miejsce spotkanie firmy Tonsmeier i Clean City Mnichy. 

Rozmowy dotyczyły budowy PSZOK i przebudowy miejsca przeładunkowego  

na oczyszczalni w Dobiegniewie.  

 Dnia 15 czerwca Burmistrz uczestniczył w spotkaniu w Gorzowie Wlkp. sprawy dotyczyły 

pozostaniu u tego samego operatora.  

 Dnia 16 czerwca odbyła się Rada Nadzorcza PUK Komunalni zatwierdzająca 

sprawozdanie finansowe za 2015 rok. Wypracowany został zysk 90.000zł.   

Zysk przechodzi na pokrycie straty z lat ubiegłych.  

 Dnia 21 czerwca odbyła się Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Dobiegniewie.  

 Dnia 21 czerwca odbyła się Komisja Finansowo- Gospodarcza Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie.  

 Dnia 22 czerwca miało miejsce Zgromadzenie Wspólników PUK „Komunalni” dotyczące 

podjęcia uchwał i wybór członków Rady Nadzorczej na następną 3-letnią kadencję.  

 Dnia 23 czerwca Pani G. Gradowska Kierownik Referatu Organizacyjnego uczestniczyła 

w spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze dotyczącym Programu 

Rewitalizacji. 

 Dnia 24 czerwca w placówkach oświatowych odbyło się zakończenie ro9ku szkolnego 

2015/2016. Za przygotowanie serdecznie dziękuję Dyrekcji i Gronu Pedagogicznemu. 

 Dnia 24 czerwca Burmistrz uczestniczył w spotkaniu Zarządu CZG SGO5 w Starym 

Kurowie oraz odbył się Komitet Organizacyjny Dobiegniew Cup.  

  Dnia 27 czerwca odbyła się Komisja Społeczno – Oświatowa.  
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 Dnia 27 czerwca uczestniczyłam w spotkaniu dot. rewitalizacji organizowanym przez 

Urząd Marszałkowski w Zielonej Górze.   

 

Ad.7.  Wnioski i zapytania. 

 Marzena Wierzbicka radna – chciałam podziękować Panu Staroście za szybką interwencję 

w sprawie naprawy nawierzchni drogi w miejscowości Radęcin.  

 Rozpoczął się sezon letni nad jeziorami i chciałabym zgłosić, że pomost nad jeziorem  

w Radęcinie wymaga naprawy, ponieważ gwoździe wystają ponad deski i stwarzają 

niebezpieczeństwo.  

 Leszek Waloch Burmistrz – korzystając z okazji, ze w dniu dzisiejszym gościmy 

Wicestarostę Pana Bogusława Kierusa chciałbym zakomunikować, że dostaliśmy 

500.000zł na naprawę drogi w miejscowości Łęczyn. Oprócz tego dostaliśmy 

dofinansowanie z PROW na cały odcinek tej drogi. W związku z powyższym byliśmy 

zmuszeni zrezygnować z tych 500.000zł. Pan Wojewoda wystąpił do Ministerstwa  

i Ministerstwo przychyliło się do tego żeby te pieniądze przejęło Starostwo Powiatowe. 

Pan Starosta podjął już działania dotyczące naprawy dróg w Gminie Dobiegniew,  

za co serdecznie dziękuję.  Remontowany będzie odcinek drogi brukowej od mostu  

na rzece Drawa do miejscowości Głusko wraz z przepustem oraz drugi odcinek – drogę  

do miejscowości Moczele. Bardzo cieszę się, że Pan Starosta podjął takie działania  

i w okolicach Głuska będziemy mieli dwa odcinki naprawione, za co bardzo serdecznie 

dziękuję Panu Staroście. Ponad to chciałbym poinformować, że relatywnie 50%  

do środków powiatu dołoży Gmina Dobiegniew. Wspólne działanie przynosi efekt, za co 

jeszcze raz dziękuję.  

 Bogusław Kierus Wicestarosta – dziękuję Państwu i dziękuję Panu Burmistrzowi,  

bo to zadanie będzie wspólne. Ten wysiłek, który razem podjęliśmy ma zwiększyć 

bezpieczeństwo i komfort wszystkich mieszkańców. W tej chwili jesteśmy na etapie 

wyłonienia projektanta, zostało ogłoszone w Biuletynie Informacji Publicznej zapytanie  

i do dnia 8 lipca czekamy na gotowy projekt. Zaraz po tym zostanie ogłoszony przetarg na 

wykonawcę, tak aby 16 sierpnia złożyć dokumentację do akceptacji do Wojewody.  

Poza tym jeszcze w tym tygodniu będzie remontowany odcinek drogi w kierunku Osieka. 

Kolejna sprawa dotyczy zalewania ulicy Mickiewicza w Dobiegniewie. Ten problem 

będziemy starali się rozwiązać w ten sposób, że oczyścimy wszystkie studzienki oraz 

wykonamy projekt.  

 Leszek Waloch Burmistrz – wykonamy wspólny projekt.  
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 Bogusław Kierus Wicestarosta – na tę chwilę nie mamy w budżecie przewidzianych 

środków na ten cel, ale myślę, że do końca kadencji jesteśmy w stanie to zrobić.  

 

Ad.8. Informację na temat przygotowań do Międzynarodowego Młodzieżowego Turnieju 

Piłki Nożnej Dobiegniew Cup przedstawił Pan Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR.  

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR  - zgłosiły się 74 drużyny, gdzie najwięcej jest 

drużyn w kategorii Żak i Orlik. Udział weźmie 6 drużyn z Gminy Dobiegniew. Poza tym 

udział wezmą drużyny z Niemiec, Litwy, Ukrainy, Białorusi i Szkocji i Polski.  

Przygotowanych mamy 7 boisk w Dobiegniewie, 1 w miejscowości Rolewice oraz  

1 w miejscowości Długie. Zakwaterowanie uczestników będzie w budynkach oświatowych 

przy ul. Gdańskiej, Poznańskiej, Obr. Pokoju, na Hali Sportowej oraz wykorzystujemy 

ośrodek wypoczynkowy na Długim, gdzie zakwaterowanych będzie 230 uczestników. 

Wyżywienie wydawane będzie w tym roku na stołówce tylko przy ul. Gdańskiej.  

Jeżeli chodzi o imprezy okołoturniejowe w środę odbędzie się koncert Disco Dance, 

natomiast w piątek na zakończenie turnieju gwiazdą wieczoru będzie Kamil Bednarek. 

Uczestnicy będą mogli również korzystać z naszego sprzętu pływającego na plażach.  

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 12
40

 do godz. 13
00

. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa - Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział w Gorzowie Wlkp. nieruchomość gruntową do zasobu komunalnego Gminy 

Dobiegniew.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIX/119/16 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2016 rok.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIX/120/16 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 



6 
 

 

c) Regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminach. 

Uchwała nie została podjęta: za głosowało 0 radnych, przeciw 13 radnych, wstrzymał się  

1 radny. 

 

Ad.10.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

Brak.  

 

Ad.11.  Komunikaty.  

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR –  odpowiadając na wniosek radnej Pani Marzeny 

Wierzbickiej pomost w Radęcinie zostanie naprawiony.   

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – w ubiegłą sobotę w planowanym kalenarzu 

imprez gminnych miała odbyć się Noc Świętojanska w Słowinie. Ze względu na nawałnicę 

i burzę przechodzącą przez naszą gminę ta uroczystość odbędzie się dnia 2 lipca  o godz. 

19 w Słowinie. Bardzo serdecznie zapraszam oraz bardzo serdecznie zapraszamy dnia 3 

lipca o godz. 17 na otwarcie Międzynarodowego Młodzieżowego Turnieju Piłki Nożnej 

Dobiegniew Cup.  

Poza tym dzisiaj na spotkaniu z Sołtysami ustaliliśmy, że w tym roku Doźynki dnia 28 

sierpnia odbędą się na stadionie w Dobiegniewie.    

 Dnia 4 lipca odbędzie się otwarcie Posterunku Policji w Dobiegniewie. Gościć będziemy 

Pana Mariusza Błaszczaka Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji, Pana 

Władysława Dajczaka Wojewodę Lubuskiego oraz Komendanta Komendy Wojewódzkiej 

Policji i Komendanta Komendy Powiatowej Policji.  

 

Ad.13. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XIX sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 


